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Dato: 17-05-2017 

Tidspunkt: 18:00 

Sted: Borup Bibliotek, Parkvej 2, 4140 Borup  
 

Tilstede: Martin Olsgaard (MO), Peter Feigh (PF), Jens Egsgaard (JE),  

Jakob A. Sundberg (JAS), Ole H. Sørensen (OHS) og Carsten Hansen (CH) 

 

Fraværende: Trine K. Westhoff  

  

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagorden blev godkendt med tilføjelse af 1 punkt: Evt.  

2.  Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 

Referat fra sidst blev godkendt og underskrevet 

3.  Nyt fra formanden (MO): 
a. Orientering fra DBU, DBUs, DFU, DIF, DGI, Firma sport: 

DBU Sjælland: 
Formanden orienterede om, at der siden sidste ordinære bestyrelsesmøde 
var afholdt et møde med deltagelse af de 4 dommerklubformænd samt DBU 
Sjælland. Formanden orienterede om, at der på dette møde bl.a. blev 
drøftet: Afholdelsen af den fysiske test, udgifterne ifm. Teoriundervisning, 
mulige arrangementer i DBU Sjælland, konsekvenserne ved obligatorisk 
teoritest, onkelordning (ingen skal stå alene første gang).  
Derudover orienterede DBUS om mulig ny struktur i DBU. 
Dommerklubberne efterspurgte DBUS årshjul, så man har mulighed for at 
være på forkant i forhold til bestyrelsesmøder i DBU Sjælland.  
 
Næste møde afholdes d. 20/6 

DFU: 
Formanden orienterede om den voldgiftssag der pt. kører med DBU og DFU. 
Der er pt. intet tidsskema, og da den kører i et lukket system er det svært at 
sige særligt meget om et evt. resultat.  
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Bestyrelsen drøftede ligeledes håndtering af episoder i forbindelse med 
dommernes sikkerhed. – Her er en oplevelse af, at Lokalunionerne generelt 
agerer hurtigt og effektivt. Heraf fulgte en drøftelse af, om dommerne bør 
have kendskab til evt. kendelser i de sager de indberetter. SØF opfordrer 
klart til åbenhed om dette. Både for dommernes skyld, men også som et 
proaktivt værktøj. 

Herudover orienterede formanden kort om status på DFUs hjemmeside, 
samt om en sag hvor dommere på dagpenge bliver modregnet fordi de 
modtager omkostningsgodtgørelse. Denne sag kører pt. Derudover har der 
været dialogmøde med Diadora og der arbejdes på et fortsat samarbejde.  

Endelig var der en drøftelse af, at for mange dommere dumper teori. DFU vil 
lægge op til, at der kommer mere teoriundervisning.  

b. Information almen 

Se Nedenstående punkter. 

4.  Nyt fra kassereren (JE): 
a. Medlemsliste 

Kasseren fremlagde medlemslisten til bestyrelsen orientering  

b. Information om regnskab: 

Kasseren orienterede bestyrelsen om status på nuværende tidspunt.   

c. Information vedr. budget: 

Budgettet overholdes. Mindre underskud på generalforsamlingen som følge 
af bestyrelsens beslutning om at betale for maden. 

En samlet bestyrelse udtrykte STOR tilfredshed med kassererens arbejde! 

5.  Information almen: 

Se nedenfor: 

6.  Nyt fra kampfordeler 

IAB. 

7.  Nyt fra udvalg: 
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a. Information fra uddannelsesudvalg 

PF og OHS orienterede om, at der var afholdt møde i UDD. Udvalget d. 16/5. 
Her havde man fastlagt udvalgets arrangementer frem til april 2018. Blandt 
disse afholdes weekendsamling for SØF-gruppen d. 3/4 november. Til dette 
påtænker man at søge tilskud hos DBU Sjælland.  

Herudover undersøger man i UDD udvalget muligheden for, at synkronisere 
de mentorer der er for SØF-dommere i upcoming-gruppen, med de 
mentorer de har i SØF-gruppen, for at sikre bedst muligt arbejde med og for 
disse dommere. 

PF orienterede om, at der arbejdes på en aftale med Rishøj angående 
afholdelse af arrangementer.  

Endelig meddelte PF, at det var besluttet at lægge teorimesterskabet FØR 
generalforsamlingen, så vinderen kan få overrakt pokalen på 
generalforsamlingen.  

b. Information fra Talentudvalget 

Udvalget er nedlagt. 

c. Information fra IT/web-udvalget 

IAB. 

d. Information fra Aktivitets-udvalget 

JE orienterede på vegne af udvalget om, at der afholdes 
fodboldgolfarrangement d. 30/6. her er man velkommen til at medbringe 
koner/kærester/børn. SØF bidrager økonomisk til dette arrangement.  

Derudover planlæges pt. en tur til Labyrintparken på Sydsjælland.  

Bestyrelsen drøftede kort, om der skulle afholdes dommerfest i år. Bl.a. 
grundet den dårlige opbakning sidst, besluttede bestyrelsen at der ikke 
afholdes dommerfest i år.  

8. Håndtering af CMS-system 

JE og MO orienterede om det fælles CRM system som DFU har udarbejdet. Det 
ligger klart, at systemet ikke er blevet som man forventede. Systemet skal 
administreres af dommerklubberne, hvilket i realiteten giver dobbeltarbejde, da vi 
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samtidig er nødt til at opdatere vores eget, grundet de store mangler i DFU-CRM. 
Bestyrelsen har svært ved at se hvilken relevans systemet har, når det ikke er 
brugbart for dommerklubberne. Det fremstår nu som et ”overvågningssystem”.  

Bestyrelsen drøftede systemet. 

9.  Dommernes sikkerhed 

MO orienterede om et enkelt tilfælde i SØF, hvor han var blevet bekendt med, at 
der var spyttet på en dommer (via dommerens indberetning til DBU Sjælland) MO 
orienterede kort bestyrelsen om sagen, bl.a. at han straks havde taget kontakt til 
dommeren.  

MO opfordrede til, at dommerne straks kontakter SØF, så vi er med i hele forløbet. 
Bestyrelsen var enige i denne opfordring.  

10.  Henvendelse fra Køge Hallerne 

Bestyrelsen vendte kort en henvendelse fra Køge Hallerne angående 2 navnegivne 
dommere. Bestyrelsen behandlede denne.  

11.  Drøftelse af hvorvidt bestyrelsen bør lave en handlings- / arbejdsplan  

Det blev besluttet ikke at gå videre med dette.  

12.  Drøftelse af klubbernes mulighed for at kontakte dommere via APP 

CH stillede spørgsmålstegn ved det hensigtsmæssige i, at dommerne nu kan 
kontaktes af klubberne, da deres kontaktinfo ligger frit tilgængeligt i APP. PF 
meddelte, at dette var sket for ham. Bestyrelsen var enige i, at dette SLET IKKE er 
hensigtsmæssigt.  

13. Evt. 

Jens Egsgaard opfordrede til, at Bestyrelsen er bedre til at sende historier til Victor 
til brug på vores Facebookside. 

PF opfordrede til, at GF afholdes d. 25/1-2018. Bestyrelsen medtager dette som 
beslutningspunkt på næste bestyrelsesmøde. 

 

 


